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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Tomko: 
Chcel by som vedieť, čo ho alebo koho vlastne napadlo tu rómsku poriadkovú službu zmeniť 
vzhľadom k tomu, že mal ju pán Kočiš niekoľko rokov 13, teraz mu tie kompetencie boli 
odobrané a prešli kompetencie mestskej polície. Čo vás k tomu viedlo? 
 
Mgr. Cabada: 
Rómska poriadková služba prešla od 1.6. pod, koordinujeme Rómsku poriadkovú službu na 
mestskej polícii od 1.6. Má celkový počet 24 členov. My im rozdeľujeme úlohy, kontrolujeme 
výkon služby, zadeľujeme ich do jednotlivých sektorov a bolo tak rozhodnuté kvôli tomu, aby 
sa zvýšila funkčnosť činnosti týchto rómskych hliadok, pretože na mestskej polícii máme 
vedomosť o tom, kde, k akým porušeniam verejného poriadku dochádza a vieme flexibilne sa 
prispôsobiť a tým pádom aj tie rómske hliadky vedia ten poriadok jednotlivých tých sektorov 
zabezpečiť. Čiže, oni naďalej patria pod aktivačné stredisko, ale my im rozdeľujeme služby, 
kontrolujeme a zadeľujeme im úlohy.  
 
Tomko: 
Takže, keď tomu dobre rozumiem, sme navýšili počet členov z 18 na 25.  
 
Mgr. Cabada: 
Myslíte tú rómsku hliadku? 
 
Tomko: 
Áno. 
 
Mgr. Cabada: 
Informáciu mám takú, že pod pánom Kočišom ich bolo dokopy okolo 29 alebo 30 
a momentálne ich máme 24, čiže došlo k zníženiu, ale k zefektívneniu.  
 
Tomko: 
Tak potom mám mylné informácie. Neviem, kto vlastne má pravdu, ale i tak napriek tomu, 
touto cestou by som chcel poďakovať pánovi Kočišovi za odvedenú 13 ročnú prácu s touto 
rómskou poriadkovou hliadkou alebo službou, alebo neviem jak to voláme a verím tomu, že 
prajem vám pán Cabada, aby sa vám darilo s touto hliadkou lebo počul som, že už tam boli 
nejaké nepokoje, vzbura dajaká tam bola. Neviem, jak ste to doriešili, vyriešili ale držím vám 
palce.  
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